

劉公宏雄-風雲3D 列印及雷雕工作室獎學金申請表

申請日期： 年 月 日

學院別：

學號：

系級：

系(所)

級

姓名：

手機：

申請資格及檢附證明文件(請申請者先行確認並勾選)：

本國籍大學部及碩士班學生，不含在職專班學生。

前一學期學業成績總平均八十五分以上，操行成績總平均八十五分以上。

114學年度
第1學期

成績

操行

班上成績排名

班排名 / 班上人數

%

本學期已領或申請獎助學金之名稱與金額：

已獲得之獎助學金名稱：_____ 金額：_____元

同時申請其他獎助學金名稱：_____

已明瞭本校最新版本個資隱私權政策聲明與個人資料當事人權利聲明，同意本校使用其申請相關資料於獎助學金相關業務，且概不退件。若其他獎助學金有規定不得兼領其他獎助學金，同意領取先通知或先核定得獎之獎助學金，放棄選擇權與不兼領獎助學金。

簽名：_____

備
註

一、收件期間：115年5月18日至5月22日17時止。

二、學生查詢學雜費減免及獎助學金方式：至「興大入口-學務資訊系統-助學資訊-學生獎助資料」查詢。

Mr. Liu Hung Sheung - Fengyun 3D Printing and Laser Engraving Studio Scholarship Application Form

Application date (YYYY/MM/DD) :

College :

Student number :

Department/Year :

Name :

Phone number:

Eligibility Requirements (Please review and check the applicable boxes) :

- Domestic undergraduate and master's students, excluding in-service program students.
- Average academic score of 85 or above for the previous semester; average conduct score of 85 or above.

Academic Year 114, Semester 1	Academic	conduct	Class Ranking	
			Class Rank / Number of Students in Class	%

Name and Amount of Scholarships or Financial Aid Received or Applied for **This Semester:**

Name of Scholarship(s) Received: _____ Amount: _____

Name of Other Scholarships or Financial Aid Applied for Simultaneously: _____

The applicant has read and understood the university's latest Personal Data Privacy Policy and the Statement of Rights of the Data Subject, and agrees that the university may use application-related information for scholarship and financial aid purposes. Applications will not be returned. **If other scholarships prohibit receiving multiple awards simultaneously, the applicant agrees to accept the scholarship that is notified or approved first, and waives the right to choose or receive multiple scholarships.**

Signature: _____

Remarks

1. Submission Period: May 18 to May 22, 2026, until 5:00 PM.
2. The way for students to check tuition fee waivers and scholarships: Access "NCHU Portal → Student Affairs Information System → Financial Aid Information → Student Scholarship Data."